
Referat af bestyrelsemøde i Toftevang vejlag;  10.01.23 
 
Tilstede: Finn Hansson, Steffen Mosegaard Christiansen , Jane Holst, Frode Albrechtsen 
(afgået fra marts 2022; deltager med erfaring fra Klimavejsprojekt), Bo Amdi Jensen. 
Fraværende: Kasper Munch 
 
 
Opsamling. 
Status brosten: Gottlieb starter, afhængig af vejret, ca. 20/1 med at nedlægge brosten. 
Vi skal gennemgå fortorvs-fliser for skader, som entreprenør har ødelagt under deres arbejde i sidste 
års tid. Entreprenør skal forestår nedlægning af nye sten. 
Evt. overløb af faskiner og bede på Ærtebjergvej skyldes, at de sidste rør endnu ikke er installeret. 
Vi er enige om og i overensstemmelse med anbefaling fra HOFOR: saltning bør ikke forekomme, men 
derimod grusning, af hensyn til vækst i bedene. Snefejning på vejene sker uden saltning. Vi udsender 
info til alle beboerere via hjemmeside og pr. mail. 
Indhegning af vandreservoir: vi afklarer regler/lovgivning og forventer at skulle opsætte hegn. 
Et antal afløb/kloaker er renset for beton af HOFOR. Udgifter hermed påhviler entreprenør Gottlieb. 
 
Gartner: i 2022-sæson er der væsentllig set ikke udført Gartner-opgaver. I næste sæson 
forventes beskæringer af træer og hækklipning for at soignere området. Og græsklipning. 
 
På Gårdtoftevej nr. 4 skal parkeringsbås annuleres, så nytilflyttede beboerere kan få parkering m. 
udkørsel fra deres grund. Vi forsøger at få oprettet en parkeringsbås ved ved T-kryds 
Toftagervej/Toften. 
Kan vi inkludere Toften i vores parkerings-område m. optegning af parkeringsbåse? 
 
Parkering: vi har diskuteret forskellige elementer og problemer i forbindelse med en privat 
parkeringsordning: mest mulig kontrol med mindst mulig gene for beboere. Der er flere ubesvarede 
spørgsmål. 

1. Ekstrabåse 
2. Betalinsparkering 

 
Kommende asfaltering: vi forventer, at lunker på vejen, hvor vand samler sig bliver rettet op med 
asfalt. Efterfølgende kommer så slidbanelaget. 
 
Kommende lokalplan – har vi ønsker? Kommende parkeringspladser? 
 
Generalforsamling 2023: tredje torsdag i marts = 16/3 (hvis muligt). 
Hvilke udvalg kan vi ønske i kommende år ?  Vedligeholdelsesudvalg, festudvalg, fastelavnsudvalg, 
legepladsudvalg osv.  
Valg i ulige år: formand, repræsentant (sekretær), bestyrelsessuppleant (B), revisor (B), 
revisorsuppleant. 
 
Hvad kan de grønne arealer bruges til i kommende år, nu, hvor vi ikke kan få lov at oprette 
parkeringspladser? Er der relevante fonde vi kan ansøge? 
 
Nyt møde: tirsdag 7/2, kl 20 hos Steffen. 
 
Velkommen til nye beboere: vi udsender info til nye beboere, hvilket ikke er sket regelmæssigt i 
nogle år. 


